
 

 

 

 

 

 

 

Zápis č.24 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 31. 1. 2022 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka, V. Bohdaský 

Omluveni: I. Hrdličková 

Hosté: R. Rouč 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků KHO k 31. 1. 2022 

4) Informace z Rady ČJF konané 11. 1. 2022 

5) Soustředění KHO, OCM KHO 

6) Vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců za rok 2021 

7) Projednání financování KHO z rozpočtu ČJF 

8) Sportovně technické podmínky OM 2022 

9) Různé 

 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

  

2.  Došlá pošta 

 P. Štván – informace k IT školení sekretářů 

 P. Richterová- informace k ročnímu vyúčtování daní 

 P. Löbl – seznam frekventantů SCM 

 P. Kramolišová – informace o výsledku výběrového řízení na trenéry SCM 

 Richterová –poklady k inventarizaci majetku oblasti 

 P. Richterová – pracovní smlouvy sekretářů 

 P. Richterová – vzor smluv o výpůjčce investičního majetku  

 P. Kramolišová – dotaz ke kurzu rozhodčích 

 

3. Stav finančních prostředků KHO k 31. 1. 2022 
Zůstatek z roku 2021 spolu s částkou od ČJF na činnost oblasti pro rok 2022 jsou 

145 460,69 Kč 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 
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4.  Informace z Rady ČJF konané 11. 1. 2022 
P. Pejos seznámil členy OV KHO s průběhem jednání Rady ČJF, základním bodem 

programu jednání – rozpočet ČJF na rok 2022, který byl schválen. Viz příloha 

P. Pejos rozpočet za KHO schválil, přestože je deficitní. Deficit je z toho důvodu, že 

zatím není známá částka na provoz z NSA. P. Rouč vysvětlil, že svolal Radu ČJF 

právě proto, aby rozpočet byl schválen hned na začátku roku 2022 a byla tak ČJF 

financována ze schváleného rozpočtu. Čerpání finančních prostředků z 

neschváleného rozpočtu, je protizákonné. P. Pejos upozornil na méně podrobné členění 

rozpočtu, než tomu bylo v minulých letech. Dalším bodem Rady bylo uzavření kauzy 

Šalamounová. Částka 1,7 milionu Kč, kterou dluží ČJF je nevymahatelná, ČJF 

vynakládá velké finanční prostředky na právní zastoupení. Rada ČJF proto rozhodla o 

dalším nevymáhání této finanční částky.  

P. Pejos velmi kladně hodnotil práci nového VV, který zajistil za velmi příznivou cenu 

nový výsledkový program Hubertus (zakoupen z Polska z dotace NSA určené pro 

sportovní svazy).  Cena programu byla 2 miliony Kč, obsahuje zatím čtyři disciplíny - 

skoky, drezuru, všestrannost a vozatajství (příprava vytrvalost). Pan prezident vysvětlil 

členům OV KHO proces získání této dotace i zakoupení programu. Seznámil 

s možnostmi využití programu v praxi.  

Pan prezident objasnil nejasnosti týkající se pravomocí VV a Rady ČJF, díky kterým 

dochází k zbytečným sporům mezi členy Rady a VV.  

 

5. Soustředění KHO, OCM KHO 

OV KHO schválil využití částky 25 000,-Kč, které má zatím KHO k dispozici na 

OCM v měsíci únoru a březnu 2022. 

OV KHO považuje částku za extrémně nízkou, vzhledem k postavení OCM KHO a 

nákladům na zajištění soustředění TM. Tak jako v minulých letech tak bude muset být 

hala na 80% soustředění poskytnuta zdarma, trenéři pracují taktéž za sníženou odměnu 

za trénink. 

 

 

 

6. Příprava a místo vyhodnocení nejlepších sportovců oblasti za rok 2021 

OV KHO projednal a schválil konání vyhodnocení nejlepších sportovců oblasti 

formou společného setkání vyhodnocených a všech ostatních zájemců. Vzhledem 

k epidemiologické situaci nebude konán galavečer spojený s plesem, ale předání 

ocenění bude probíhat v restauraci. OV KHO pověřil sekretářku oblasti zajištěním 

místnosti i občerstvení v hotelu v Hradci Králové 9.3, nebo 16. 3. 

 

7. Sportovně technické podmínky na OM 

Per rollam schválil OV KHO sportovně technické podmínky:  

 

kategorie skoky drezura Vytrvalost 

Děti Z Z Z 

Junioři ZL Z Z 

Mladí jezdci L* L Z 



senioři L** L Z 

 

 

 

8. Různé 

 

Jednotliví členové OV KHO měli dotazy na hosta zasedání – prezidenta ČJF Radka Rouče. 

 P. Pour –  navrhuje omezit vysoký počet startů v soutěži – p. Rouč reagoval, 

VV bude iniciovat od roku 2023 velké změny pravidel, které se týkají počtu 

startů v soutěži i poměru vyplácených cen vzhledem k vybranému 

startovnému.  

 P. Pour – navrhuje vydávat zvlášť pravidla národní a zvlášť FEI 

 P. Pour – navrhuje na uvolněné místo do VV pana A. Pejose. 

  P. Rouč – VV chce iniciovat setkání rozhodčích, odkud by měly vzejít změny 

ve způsobu vydávání pravidel 

 P. Bohdaský – funkce garanta u ZZVJ není smysluplná, jestliže se garant dá 

„koupit“ na sociálních sítích, svého svěřence většinou ani nezná. P. Rouč 

podotkl, že velké množství adeptů na ZZVJ by tyto zkoušky nemělo získat. P. 

Pejos dodal, že záleží na osobní statečnosti komisaře, jestli je, nebo není 

schopen obhájit si své rozhodnutí.  

 P. Pejos -  ve  složení odborných komisí zatím nedošlo k velkým změnám, je 

přesvědčen, že někteří odvolaní členové by neměli být znovu v komisích a 

navrhuje větší zastoupení doporučených zástupců z jednotlivých oblastí.  P. 

Rouč odpověděl, že s prací jednotlivých komisí se seznamuje postupně a jejich 

složení dle potřeby obměňuje.  

 Na závěr schůze OV předseda A. Pejos poděkoval prezidentovi za návštěvu a 

aktivní účast a mu věnoval knihu OH Tokio 2020. 

 
 

Svoboda nad Úpou, 2. 2. 2022 

 

zapsala Svatava Juhászová 


